
Werkgelegenheid 

Aan Minister van SZW 

n ota Antwoorden Kamervragen Van Kent n.a.v. Uber-files 

Aanleiding 

Begin juli was er de nodige berichtgeving naar aanleiding van de Uber-files. Naar 

aanleiding hiervan zijn vragen gesteld door het Kamerlid Van Kent (SP) over het 

gevoerde beleid t.a.v. dit bedrijf, de contacten vanuit (onder andere) het 
Ministerie van SZW en het beleid t.a.v. handhaving. 

Geadviseerd besluit 
We adviseren u — indien akkoord - de antwoorden op de Kamervragen te 

ondertekenen en te verzenden aan de TK. 

Kernpunten 

+ De afstemming over de Kamervragen vergde de nodige tijd vanwege de 

vakantieperiode en vanwege het feit dat er over dit onderwerp aan 

verschillende departementen verschillende sets vragen gesteld zijn waarin 

ook overlap zat. 

« } Voor één vraag geldt dat deze in deze set nog niet definitief wordt 

beantwoord omdat onder coördinatie van het Ministerie van Financiën nog 

een zoekactie plaatsvindt naar evt. momenten waarop Uber zou 

geprobeerd hebben via ambtenaren of bewindspersonen besluitvorming te 

beïnvloeden (vraag 9 in deze set). 
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